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: Tweede speelhelft Nederlands voorzitterschap 

Vooruitblikkend naar de tweede helft van ons voorzitterschap 
zou ik vier hoofdonderwerpen willen onderscheiden naast een* 
aantal doelstellingen van iets meer ondergeschikt telar.c. 
De vier hoofdonderwerpen zijn: 

- begin van het debat over de herstructurering; 

- het houden van de Jumbo Raad; 

- oplossing van het visserij conflict; 

- een nieuw regime voor staal na 1 juli. 

Bij de herstructurering kan het vooralsnog alle 
om het lanceren van het debat en geenszins om besluitvorminc . 
Dat het debat in de juiste toonzetting en met de 
vraagstelling plaats vindt is echter voer de toekers* var. 
groot belang en in dat opzicht hebben wij als voc r 
een belangrijke rol te spelen. Er moet ons veel aan gel -n 
zijn het vraagstuk uit te tillen boven de platvcerse vraag
stelling wie in 1982 - en volgende jaren - moet : 
voor de financiële tegemoetkoming aan het V?". Als da :lles 
zou zijn wat van de herstructurering overbli f t, dar. 
wij inderdaad diep gezonken. Het lijkt mij van het c:.: -.-- - : 
belang dat wij ertoe bijdragen het vraagstuk in een aaisch 
perspectief te plaatsen, waarbij de geleidelijke terugdringing 
van het niveau der landbouwuitgaven, de geleid groe 
der andere uitgaven en de verruiming van de eigen middelen 
na 1984 essentiële elementen zijn, - elementen bc tidien 
die de lidstaten,welke thans klagen over een nettccef 
positie de hoop geven op een andere verdeling van dB Loaxea 
en de lasten. Zfïet is deze toonzetting die in Venlo over 
het voetlicht zou moeten komerfy 

Wat betreft de Jumbo Raad ben ik tot de conclti i gekomen 
dat deze onder het Nederlandse voorzittersc gehouden 
zou dienen te worden. Het zal wel een moeilijke operatie 
blijven, maar de moeilijkheden worden met v t uitstel 
niet minder, terwijl ik toch nog wel de moe ikheid «ie 
dat wij aan niet al te hoog gestelde verwachtingen zouden 
kunnen voldoen. Essentieel is dat de commissie thans het 
handvat verschaft waarmee wij deze zaak in beweging kunnen 
zetten. De Heer Wellink denkt er gelukkig ook zo over. 
Met de Heer Rutten van EZ is het nog wat anders gesteld. 

De visserij en staal dossiers zijn bij Uw collegaein goede 
handen en bieden een redelijk uitzicht op succes. 
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Ik geloof dat, als wij bovengenoemde vier onderwerpen in 
positieve zin kunnen behandelen, wij terug zullen kunne 
zien op een goed en vruchtbaar voorzitterschap. A l s wij 
daar nog een aantal secundaire successen aan kunnen toe
voegen zullen wij onze periode met wezenl ï voldoening 
kunnen afsluiten. Ik denk wat deze laatste categorie van 
onderwerpen betreft onder meer aan het personeelsdossier; 
de voorbereiding van de Ottawa Summit, de bijdrage aan 
Noord-Zuid dialoog en de NRGN, en, niet te vergeten, het 
in juiste banen leiden van het nu slu:: -.de c o n f l i c t 
over de begrotingen 1980/81. Na 10 mei zal deze zaak wel 
weer boven water komen en zal er van ons opnieuw eer. 
poging worden verlangd tot een politieke oplossing ... 
het geschil. Wij zouden daar niet voor moeten terugdt en^ 
uiteraard met inachtneming van de institutionele grenzen 
die wij ook in het verleden in het hoofd hebben cehcu 

Wellicht dat bovenstaande opsomming ü ook van dienst kan 
zijn in het debat met de Eerste Kamer. 
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